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ORSZÁGGYÜLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivatal a

Irwrrányszárn KIA6(o41..'

Érkezett : 2017 JÚL 11 .

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Miért kötöttek szerződést a veronai buszbalesetben érintett céggel? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Honvédelmi Minisztérium különcélú buszok üzemeltetésére a Pizolit Kft-t választotta ki ,
mely Hódmezővásárhely és Orosháza között fogja teljesíteni a Minisztérium buszos
megrendeléseit, a hírek szerint 54 millió forintért. Arról a cégről beszélünk, mely a veronai
tragédiában érintett buszt is üzemeltette . A szerződés már a tragédiát követően, január 31-én
lépett életbe .

Mindezek okán kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következő kérdésekre :

• Milyen feladatok ellátására kell biztosítani a buszokat az említett városok között ?
• Mi az oka, hogy a HM nem tud saját buszokat biztosítani a feladat ellátására?
• Mi az oka, hogy a Minisztérium pont az említett céggel kötött szerződést?
• Miért nem a Volánnal kötöttek szerz ődést a feladat ellátására, miért volt szüksé g

külsős cég bevonására?
• Milyen időszakra és pontosan mennyiért kötötték a szerz ődést?
• Mik voltak a pályázati feltételek, mely cégek jelentkeztek erre és miért éppen a Pizoli t

Kft-t választotta a HM?
• Felbontják-e a szerződést az említett céggel?

Budapest, 2017 . július „ /14 „

Demeter Márt a

országgyű lési képviselő
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